



WINE

Red Wine

Postales Cabernet Malbec **Argentina** **NOK 125,-**
A young and fruity wine with a great body, together with spices, give this wine an elegance and complexity.

En saftig, fruktig vin, som med en rund fylldighet, sammen med krydder, gir denne vinen en eleganse og inngivelse.

Ein junger und fruchtiger Wein mit einem grossen Körper. Seine Kräuternote verleiht ihm Eleganz und eine besondere Komplexität.

Casillero Del Diablo Cabernet Sauvignon **Chile** **NOK 128,-**
A full bodied and fruity wine with a beautiful, deep red colour and a pleasant bouquet, with traces of blackcurrant, plum and cherry reinforced with vanilla from oak, goes well with red meat, spicy food and cheeses like blue cheese.

En fyldig og fruktig vin, med en flott mørkerød farge, en behagelig bouquet, spor av solbær, plommer og kirsebær, som blir forsterket med vaniljesmak av elk. Passer til rødt kjøtt, sterk krydret mat og kraftige oster eksempelvis blåmugg ost.

Ein voller und fruchtiger Wein mit schöner, dunkelroter Färbung. Das angenehme Bouquet enthält Spuren von Johannisbeeren, Pflaumen und Kirschen und wird noch vom eichernen Vanillearoma verstärkt. Dieser Wein passt hervorragend zu rotem Fleisch, stark gewürzten Speisen oder auch Blauschimmelkäse.

Sunrise Carmenere **Chile** **NOK 128,-**
Sunrise have a nice deep red colour with violet tones. The bouquet is from raspberries, strawberries and even chocolate, tobacco and leather, Medium body with elegance, Suited for fish, salads and white meat.

Sunrise har en fin dyp rødfarge, med inslag av fiolett. I vinens bouquet, finnes inslag av bringebær, jordbær og skogsbær. Man kjenner også et hint av sjokolade, tobakk og lær. Passer godt til fisk, salater og hvitt kjøtt.

Sunrise hat eine schöne, tiefrote Färbung mit Violetttönen. Das Bouquet hat Anklänge von Waldbeeren und Erdbeeren. Man kann auch einen Hauch von Schokolade, Tabak und Leder wahrnehmen. Sunrise passt gut zu Fisch, Salaten oder hellem Fleisch.

Champagne

Veuve Clicquot Brut **France** **428,-**
As an aperitif, or with shellfish.

Passer til Apretiff, og retter med Skalldyr.

Als Aperitif und zu Gerichten mit Schalentieren.

Pommery, Brut Royale **France** **540,-**
As an aperitif, or with shellfish.

Passer til skalldyr, og som apretiff.

Als Aperitif und zu Gerichten mit Schalentieren.

Sweet Wine, Desert Wine

Disznókő Tokaji Furmint Late Harvest 2003 **Ungaren**
By Glass 6 cl **26,-**
By Bottle 50 cl **195,-**

Delicious dessert wine from Hungary
Tokaji owes its quality and character to the semi-dried, extremely rich, shriveled grapes that have been affected by Botrytis.

Tokaj har sin karakter og kvalitet på grunn av den skrukkete druen som har blitt påvirket av Botrytis. Derfor den ekstremt søte vin, med sin fylde og friskhet Ungarens mest berømte vin kommer fra distriktet Tokaji

Ein köstlicher Dessertwein aus Ungarn
Der Tokaji verdankt seine gute Qualität und seinen Charakter den halbtrockneten, leicht runzelligen, mit einem Hauch von Scimmelpilz (Botrytis)überzogenen und dadurch sehr reichhaltigen Trauben.

Wine in Glass

Red Wine **39,-**
White Wine **39,-**

The ship's non-alcoholic wine in 15 cl glass **25,-**

Beers

Draft Beer/ Fat øl **0,4 L** **35,-**
Beer in Can **0,33 L** **28,-**
Munkholm (Non Alcohol) **0,33 L** **16,-**

Diverse carbonated drinks and mineral water **16,-**

Diverse Brus og Mineralvann
Limonaden und Mineralwasser verschiedener Hersteller

All prices are NOK

Torres Gran Coronas Spain NOK 165,-

This wine has a balanced aroma of pepper and cherry as well as oak. The wine goes well with game, paella, rice dishes and cheese.

Denne vinen har en balansert aroma av pepper og kirsebær samt elk. Vinen passer til kjøttertter av vilt, paella, risretter og ost.

Ausgewogenes Aroma mit Anklängen an Pfeffer, Sauerkirsche und Eiche.
Passt zu Wild, Paella, Reisgerichten und Käse.

Montecillo Reserva Spain NOK 200,-

Monte Rioja is matured for 18 months in new French oak barrels. The colour is a clear, deep red. The bouquet offers a perfect balance of fruit and oak. The taste is robust and full, but still soft, round and pleasant. Suited to red meat and grills.

Monte Rioja lagres i 18 måneder på nye franske eikfat. Farven er dyprød og ren. I bouqueten finner man perfekt balanse mellom frukt og eikefat. Smaken er kraftig og fyldig men virker likevel bløt, rund og behagelig. Passer til rødt kjøtt og grill.

Monte Rioja wird 18 Monate lang in neuen französischen Eichenfässern gelagert. Dunkel rubinrote, klare Farbe. Perfekt ausgewogenes, rundes Bukett von Frucht und Fass. Der Geschmack ist kräftig und gehaltvoll, dabei weich, rund und samtig. Klassiker zu rotem Fleisch und Grillgerichten.

Faustino I Gran Reserva D.O. Rioja Spain NOK 275,-

This wine is a deep cherry red with a bouquet of wood and leather. Suited to lamb, steak, and veal as well as cheese.

Vinen er dyp kirsebærrød og med en bouquet av tre og lær. Passer til lam, biff, kalv samt ost.

Kirschrot in der Farbe, im Bukett Anklänge von Holz und Leder. Wir empfehlen ihn zu Lamm, Steak, Kalb und Käse.

Torres Mas La Plana Cabernet Sauvignon Spain NOK 336,-

An elegant wine, reminiscent of cherry. Aroma of, fruit, leather, and chocolate. The wine goes well with meat dishes and cheese.

En elegant vin med preg av kirsebær. Aroma av frukt, lær og sjokolade. Vinen passer til kjøttertter og ost.

Eleganter Wein mit fruchtiger Sauerkirschnote. In der Nase zarte Weichselfrucht, dicht und stoffig.
Der Wein passt zu Fleischgerichten und Käse.

White wine

Postales del fin del Mundo Argentina NOK 125,-

This wine has an exotic and lovely beauty, with views that show the last steps of creation. It is bright yellow, with honey and tropical fruit aroma. In the mouth it is fresh and nice.

Denne vinen har en eksotisk og vakker skjønnhet, lysgul, og med en aroma av honning og tropiske frukter, innehar denne vinen, en frisk og herlig smak

Dieser Wein besitzt eine exotische Schönheit. Er ist leuchtend gelb.

Piesporter Michelsberg Q.B.A. Germany NOK 140,-

A classic Piesporter, light and bright. Medium dry.

En klassisk Piesporter lys og lett. Halvtør.

Der klassische Piesporter, hell und leicht. Halbtrocken.

Sunrise Sauvignon Blanc Chile NOK 125,-

Bright and yellow green colour, notes of citrus fruits. Fresh balanced with good acidity. Recommended with seafood and also good as an aperitif.

Lys gul-grønn farge, med innslag av citrus frukt. Velballansert, frisk og syrlig.

Leuctende und gelbgrüne Farbe mit einer Note von Zitrusfruchten. Gut ausbalanciert mit leichter Säure. Passt gut zu Meeresfruchten oder als Aperitif.

Villa Antinori Bianco Italy NOK 160,-

This wine is suited for shellfish, light meat dishes and salads.

Denne vinen passer til skalldyr, lette kjøttertter samt salater. Anbefales til sjømat, men også et fint alternativ til aperitif

Dieser Wein passt zu Schalentieren, leichten Fleischgerichten und Salaten.

Vinho Verde Alianca Portugal NOK 135,-

They call Vinho Verde for "The green wine", not just because of the color, the name is from green grapes that was not really mature to pick. The wine is medium dry, fruity and fresh. Suited for lighter dishes like salad, chicken and shellfish.

Vino Verde -den grønne vin- er ikke grønn men navnet henviser til at en del av druene plukkes innen de er modne. Vinen er halvtør, fruktig og frisk. Passar till lettere retter som salat, kylling og skalldyr.

Dieser Wein wird "Grüner Wein" genannt, da die Trauben noch grün und unreif geerntet werden. Der Geschmack ist halbtrocken, fruchtig und frisch. Passend zu leichten Gerichten wie Salaten, Huhn oder Schalentieren.

Chablis,

Chablis, Premier Cru, Les Vaudevey France NOK 306,-
Domaine Laroche Chablis,

The wine has a straw yellow colour and a well developed bouquet. Full bodied, and dry. Well suited to: Shellfish, fish, oysters

Vinen har en strågul farve med en veludviklet bouquet. Smak med fylde og tørhet. Velegnet til: Skaldyr, fisk, østers

Strohgelb, ausgeprägtes Bukett. Trocken und mit großer Fruchtfülle. Passt gut zu Schalentieren, Fisch, Austern.

Chablis, Saint Martin Domaine Laroche France NOK 243,-

This wine has a flowery bouquet and a slightly flinty character. Delightfully fresh with a long aftertaste. Suited to shellfish, fish, oysters

Vinen har en blomsteraktig bouquet med en litt flintagtig karakter. Smagen er deilig frisk med lang ettersmak. Velegnet til, Skaldyr, fisk, østers

Feiner Wein mit blumigem Bukett, dezent mineralisch. Herrlich frischer Geschmack mit langem Nachgeschmack. Passt gut zu Schalentieren, Fisch, Austern.

Vin au bouquet fleuri, avec un léger goût de silex. Délicieusement frais, long en bouche. A boire sur des crustacés, du poisson ou des huîtres.

Rosé wine

Matteus Rosé Portugal NOK 150,-
Rosé vin - Roséwein

Barbaresco Arione Italy NOK 210,-

Clear matured red colour, with a light fragrance of ripe red berries, with a hint of flowers and liquorices. It has a juicy taste with subdued tannin.

Klar, moden, rød farge. Fin, lett utviklet duft av modne røde bær, med en snev av blomster og lakris. Med fast saftig smak fra dempede tanniner.

Dieser Wein hat eine klare, gereifte, rote Farbe. Sein Duft erinnert an reife Früchte mit leichten Spuren von Blumen und Lakritz. Er hat einen fruchtigen Geschmack mit einer gedämpften Tanninnote.

Golden Kaan Shiraz South Africa NOK 140,-

Deep red colour and the taste of dark cherries, chocolate and oak. Suited to poultry, pork and veal.

Fargen er dyp rød med en smak av mørke kirsebær, sjokolade og elk. Passer til fjærkre, svin og kalv.

Die Farbe ist tiefrot und der Geschmack erinnert an dunkle Kirschen Schokolade und Eiche. Passend zu Geflügel, Schwein oder Kalb.

Château Batailly 5. Cru Pauillac France NOK 397,-

This is a beautiful, dark, classic Grand Cru Bordeaux. With a powerful and intense bouquet of berries, which, also comes through in the taste. The wine has many nuances and a long after taste. It is suited to rich dishes.

Dette er en flott mørk Bordeaux - rødvin, klassisk Grand Cru Classe. Med en kraftfull og intens bouquet av bær, noe som også kommer igjen i smaken. Vinen har mange nyanser med en lang ettersmak. Den passer til kraftige retter.

Dunkles Bordeauxrot, ein klassischer Grand Cru Classe. Ein kraftvoller Wein mit dem intensiven Bukett von Beeren, das sich auch am Gaumen geltend macht. Nuancenreich mit langem Nachgeschmack. Ausgezeichnet zu kräftigen Gerichten.

Villa Antinori Rosso I.G.T. Tuscany Italy NOK 230,-

This wine has a deep red colour and a bouquet of berries and wood. Suited to grilled meat, vegetarian dishes and cheese.

Vinen har en dyprød farge med en bouquet av bær og tre. Passer til grillet kjøtt, vegetarretter og ost.

Tief rubinrot in der Farbe, mit intensiven Noten von Beeren und Holz. Passt zu Grill- und vegetarischen Gerichten und Käse.